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 Vojens 27-10-2019

Referat af regionsmøde den  1/9-2019
Sted :    Sundhedshuset, Vestervejen 1, Fanø.

1. Velkomst ved værtsgruppen
Carl Martin bød velkommen og formålserklæringen og Torontoerklæringen blev læst op.

2. Valg af mødeleder.
Svend H blev valgt til mødeleder

3. Godkendelse af sidste mødes referat
Mødereferat godkendt

4. Præsentationsrunde: Fortæl kort, hvem du er, og om der er nyt fra din 
hjemmegruppe.
Følgende var mødt frem : Carl Martin, Fanø, Lise, Fanø, Allan, Fanø, Pernille, Odense, 
Lone, Odense, Trine, Odense, Thomas, Tønder, Birgit, Tønder, Marianne, Broager, 
Henning, Haderslev, Anni, Ribe, Torben, Gråsten,  Henry, Kolding, Arne, Kolding, Lars, 
Broager, Anne, Gråsten, Niller, Vojens, Svend, Varde, Niels, Varde, Jens, Esbjerg, Jesper, 
Esbjerg, Erik, Fredericia, Ida, Fredericia, Anette, Esbjerg, Lone, Esbjerg, Sune, Kolding, 
Margrethe, Fanø, Lars, Vojens, Morten, Tønder, Asger, Odense. 30 deltagere, 20 
stemmeberettiget.

5. Regionsrapporter
HSR/Regionen : Asger → der er 85 moder i regionen + 1 ny i Broager. Det svarer til at der 
er 25 % repræsentation i regionsmødet. Planlægger at besøge alle grupper i regioenen. Fanø 
og Esbjerg trækker det store læst i forbindelse med Landsmødet 2019. Mangler en LIV 
repræsentant. Opfordring til at søge en formandspost til næste år, da Morten roterer ud.
Økonomi : Henry → Beholdninger og hattepenge gennemgået. 40000 overføres til AA 
Danmark
LIV : Intet nyt ( mangler repræsentant )
Telefon- og E-mailudvalget : Email og telefonordninger kører nu. Der kan godt bruges flere 
vagter. Snart møde i TEU igen
Webmaster : Alt kører

6. Ledige poster i regionen
Der mangler 1 delegerede, en LIV repræsentant og en sekretær. Der er kommet en 
ansøgning som delegeret og en ansøgning som sekretær.
Pernille havde ansøgt som delegeret. Valgt med 20 ud af 20 stemmeberettiget
Anni havde søgt som sekretær. Gruppesamvittigheden bragte ikke til valg, da længden af 
ædruelighed ikke blev anset til at være lang nok.

7. TEMA : Landsmøde 2019 - Status på Landsmøde
Vi er der snart, Carl Martin har sørget for stedet, og Nordisk har vist sig at samarbejdet har 
været minimalt det sidste års tid.
Jens→ Der er styr på tingene. Der er 32 mand + 14 mand fra Erik. 
Lone → Aftalt indkøbsture til Tyskland. Der kommer rengøring på. Der er ved at være styr 
på det. Der kommer bøger til bogsalg. Tilmedling via AA’s bogshop er i gang. Tingene 
falder på plads.

8. Evt
Næste møde er i Tønder 10/11-2019
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Værtsgruppen på Fanø blev takket for god og rigelig forplejning. Det var godt.

Mødet blev afsluttet med sindsrobønnen


